

Welcome Guide

3-Port USB and Ethernet [Hub](#)

Model: AH212

Package Contents

- Anker 3-Port USB and Ethernet Hub
- 1.6ft USB 3.0 cable
- Welcome guide

Specifications

Material	High-Grade Plastic
Color	Black & White
Dimension	95 x 30 x 23mm / 2.9 x 0.9 x 0.7in
Weight	27g / 1.0oz
Output interface	3 USB 3.0 male A-type USB ports, 1 gigabit ethernet port
Input interface	USB 3.0 standard B-type
System requirements	(32/64 bit) Windows 8.1 / 8 / 7 / Vista / XP, Mac OS X 10.6 to 10.9, Linux 2.6.14 or above
Certifications	CE, FCC, RoHS

Features

- Data transfer rates up to 5Gbps (up to 10X faster than USB 2.0) enable you to spend less time syncing.
- 3 USB 3.0 ports, compatible with any PC or Mac, eliminate the hassle of having to constantly “switch” devices; supports hot swapping.
- 1 gigabit ethernet port gives access to superfast network, backward compatible with 10/100 ethernet.
- Built-in surge protector keeps your devices safe.
- Green LED indicator indicates power state.
- Compatible with USB 2.0 and 1.1 specifications, no driver required for USB data transfer.

Installation on Windows operating system (for Ethernet connection)

- a. Plug the USB plug into an active computer USB port. Open “My computer”, a driver folder “CDROM” will appear.
- b. Click on the driver to install.
- c. Upon installation, connect an active Ethernet cable to the hub’s network cable port.

Usage Tips

1. For maximum performance, the connected devices should not exceed a combined current of 0.9A. Otherwise, the output current may become unstable or disconnect entirely. To achieve maximum USB 3.0 performance, the computer system, peripherals, cables and software must all support USB 3.0.
2. 2.4Ghz wireless devices, such as wireless keyboards and mice, may not work in close proximity to USB 3.0 devices or hubs. Connecting them to a USB 2.0 port is recommended.

Notes

1. Do not tamper with this product or expose to excessive heat, humidity or direct sunlight.
2. The Company will not be held responsible for the damage of disk and hard disk data caused by improper use and/or disassembly. Please use the product according to its instructions.

Warranty

Our company provides customers with a warranty of **18 MONTHS** from the date of purchase.

Contact Us

For any inquiries or comments concerning our products, please send an email to support@ianker.com, and we will respond to you as soon as possible. If there is any quality-related issue with the product, you may request a REPLACEMENT OR REFUND by submitting a request form at www.ianker.com/support.

Statement

- We're only able to provide after-sales service for purchases made directly from Anker. If you purchased through a different retailer, please contact them for any exchange or refund requests.
- Please note that unauthorized reselling of Anker products is prohibited.

Packungsinhalt

- Anker 3-Port USB und Ethernet Hub
- 0.48m USB 3.0 Kabel
- Bedienungsanleitung

Specifications

Material	Plastik
Farbe	Schwarz und Weiß
Maße	95 x 30 x 23mm
Gewicht	27g
Output Interface	3 USB 3.0 Typ A USB Ports, 1 Gigabit Ethernet Port
Input Interface	USB 3.0 Standard Typ B
Unterstützte Systeme	(32/64 bit) Windows 8.1 / 8 / 7 / Vista / XP, Mac OS X 10.6 to 10.9, Linux 2.6.14 oder besser
Sicherheitsstandards	CE, FCC, RoHS

Features

- Schnelle Datensynchronisation dank Transferraten von bis zu 5 Gbps (bis zu 10x schneller als USB 2.0).
- 3 USB 3.0 Ports, kompatibel mit PC oder Mac, eliminieren Sie den Stress dauernd zwischen Geräten wechseln zu müssen. Unterstützt Hot Swapping.
- 1 Gigabit Ethernet Port bietet Zugang zu superschnellem Netzwerk. Abwärtskompatibel mit 10/100 Ethernet.
- Eingebauter Überspannungsschutz hält Ihre Geräte und Daten sicher. Grüne LED Anzeige zeigt Status an.
- Kompatibel mit USB 2.0 und 1.1, keine Treiber für USB Datentransfer benötigt.

Installation unter Windows (für Ethernet Verbindung)

- a. Stecken Sie den USB Stecker in einen aktiven USB Port. Öffnen Sie Ihre Laufwerksübersicht und bemerken Sie das Verzeichnis "CDROM".
- b. Klicken Sie auf den Treiber um ihn zu installieren.
- c. Nach der Installatioin können Sie ein aktives Ethernet Kabel mit dem Netzwerkport Ihres Hubs verbinden.

Benutzungshinweise

1. Für maximale Performance sollten angeschlossene einen kombinierten Strom von 0.9A nicht überschreiten. Andernfalls kann die Verbindung instabil werden oder gänzlich ausfallen. Um beste USB 3.0 Performance zu erzielen sollten Ihre Geräte, Computer, Kabel und Software alle USB 3.0 unterstützen.
2. Kabellose Geräte die auf 2.4 GHz laufen, wie z.B. kabellose Tastaturen oder Mäuse funktionieren in der Nähe von USB 3.0 G Geräten eventuell nicht. Verwenden Sie in diesem Fall am besten den USB 2.0 Port.

Hinweise

1. Setzen Sie das Gerät nicht extremer Hitze, Feuchtigkeit oder direkter Sonneneinstrahlung aus. Basteln Sie nicht an dem Gerät.
2. Wir sind nicht verantwortlich für Schäden an Laufwerken oder Datenträgern, welche durch unsachgemäßen Gebrauch und/oder Demontage entstanden sind. Bitte verwenden Sie dieses Gerät nur gemäß der Anweisungen.

Garantie

Unser Firma bietet unseren Kunden eine Garantie von **18 Monaten** ab Kaufdatum.

Kontakt

Für Fragen betreffend unserer Produkte, schicken Sie bitte eine Email an support@ianker.com, und wir werden Sie so schnell wie möglich kontaktieren. Sollte es irgendein qualitätsbezogenes Problem mit dem Produkt geben, können Sie ein Formular für Ersatz oder Rückgabe einreichen unter www.ianker.com/support.

Stellungnahme

- Wir sind nur in der Lage after-Sales Dienstleistungen für Käufe anzubieten, welche direkt über Anker getätigt wurden. Wenn Sie Ihr Produkt woanders erworben haben, kontaktieren Sie den entsprechenden Verkäufer bitte bezüglich Umtausch-und Rückgabefragen.
- Bitte nehmen Sie zur Kenntnis, dass der unauthorisierte Weiterverkauf von Anker Produkten nicht gestattet ist.

パッケージ内容

- 3 ポート USB / イーサネット ハブ
- 約 0.5m USB 3.0 ケーブル
- 取扱説明書

製品の仕様

材質	高品質プラスチック
色	ブラック & ホワイト
サイズ	95 × 30 × 23mm
重さ	27g
出力インターフェース	USB 3.0 雄型 A タイプ 3 ポート、 ギガビット イーサネットポート
入力インターフェース	USB 3.0 標準 B タイプ
対応 OS	(32/64 bit) Windows 8.1 / 8 / 7 / Vista / XP、 Mac OS X (10.6 ~ 10.9) 、 Linux 2.6.14 以降
認証	CE, FCC, RoHS

製品の特長

- データ転送速度は最大 5Gbps (USB 2.0 よりも最大で 10 倍速い転送速度)。
- どんな PC および Mac にも対応している 3 つの USB 3.0 ポートは、ホットスワップに対応しており、頻繁に機器を差し替える手間をなくしてくれます。
- 1 つのギガビットイーサネットポートは超高速ネットワークへのアクセスを可能にし、従来の 10/100 イーサネットにも対応しています。
- 内蔵のサージ保護機能がお使いの機器を安全に守ります。
- 緑色 LED 表示で電源状態を確認できます。
- USB 2.0 と USB 1.1 に対応しており、USB データ転送のためにドライバは必要ありません。

Windows OS におけるインストール (イーサネット接続用)

- a. 起動したコンピュータの USB ポートに USB プラグを差し込みます。「マイコンピュータ」を開くと、「CDROM」というドライバフォルダが表示されます。
- b. ドライバを起動してインストールを開始します。
- c. インストール中は、通信可能な状態のイーサネットケーブルをハブのネットワークケーブルポートに接続して下さい。

ご使用上のヒント

1. 最大のパフォーマンスでご利用いただくために、接続された機器の合計電流が 0.9A を超えないようにして下さい。0.9A を超えた場合、出力電流が不安定になったり、完全に接続が途絶えてしまったりするおそれがあります。USB 3.0 の最大のパフォーマンスを実現するためには、お使いのコンピュータのシステム、周辺機器、ケーブル、ソフトウェアをすべて USB 3.0 に対応させなければなりません。
2. ワイヤレスキーボードやワイヤレスマウスのような 2.4Ghz のワイヤレス機器は、USB 3.0 の機器やハブのごく近くで正常に作動しないおそれがあります。そのような場合は、USB 2.0 ポートに機器を接続することをお勧めします。

注意

1. 製品を許可なく改造したり、高熱、湿気、直射日光などにさらしたりしないで下さい。
2. 当社は、製品の不適切な使用または分解によるディスク、ハードディスクのデータ損傷に対して一切の責任を負いません。本取扱説明書に従って製品をご使用下さい。

保証

当社は全ての製品に対し、ご購入日から **18 ヶ月間**の保証を致します。

お問い合わせ

当社の製品に関するお問い合わせやご意見は、
support@ianker.com までメールをいただくか、サポートセンター
03-4455-7823 までお電話にてお願い致します。当社サポート担当者が、速やかに対応申し上げます。

アフターサービスと保証のご提供に関して

当社は、Anker 公式ウェブサイト (<http://www.ianker.com/>)、
Amazon.co.jp・楽天市場における Anker 公式ショップ、または当社
が認める小売業者から購入された製品に対してのみ、アフターサー
ビスと製品保証を提供しております。他の小売業者から購入された
製品の交換、返品、返金に関しましては購入先へお問い合わせ下さい。
あらかじめご了承のほどお願い申し上げます。



1-800-988-7973 (U.S.) Mon-Fri 9:00-5:00 (PST)
069-9579-7960 (DE) Mon-Fri 6:00-11:00
03-4455-7823 (日本) Mon-Fri 9:00-17:00

www.ianker.com
support@ianker.com